
Volby do Studentské komory Akademického
senátu MFF UK

Rozka Hájková

Senát se: vyjadřuje k návrh̊um studijńıch programů uskutečňovaných na fakultě, zabývá návrhy a
podněty člen̊u akademické obce a v od̊uvodněných př́ıpadech je projednává s děkanem.

• Svoboda a práva student̊u na MFF UK
Svoboda vyjadřováńı - i k politickému děńı na fakultě. V rámci voleb nezaujatost volebńı komise,
př́ıpadně vyjadřovani jej́ıch člen̊u vlastńım jménem a ne jménem celé instituce.
Kumulace funkćı v rámci UK mi nepřipadá vhodná.

• Studium v zahranič́ı
Větš́ı podpora v rámci výjezd̊u/př́ıjezd̊u student̊u - analogie předmět̊u v angličtině. Pokud
jsou programy nab́ızeny, neměla by být účast na nich podmı́něna vyšš́ı náročnost́ı studia s
předpokladem jeho prodloužeńı.

• Udržitelnost
Vı́c/viditelněǰśı nádoby na tř́ıděný odpad.
Automaty na kafe s plast keĺımkama? Moc ráda věnuju hrnečky k automat̊um (umýt a vrátit je
snad zvládne každý). Jak to zvládnou automaty, nevim.

• SIS reformace
Nezneuž́ıváńı informaćı ze SISu lidmi, kteř́ı v něm maj́ı až zbytečně moc pravomoćı - možnost
student̊u skrýt údaje - kromě nejvýše nutných k identifikaci v rámci výuky - což adresa rozhodně
neńı.
Následky pro lidi, kteř́ı tyto údaje využ́ıvaj́ı k obtěžováńı jiných osob.

• Aktivita SKASu a jeho fungováńı na sociálńıch śıt́ıch
SKAS jako mı́sto, kam člověk fakt naṕı̌se, když nev́ı, protože má jistotu, že mu to k nečemu
bude - u mě zat́ım Google i maily na studijńı vedou a to neńı žádná sláva.
Složeńı z lid́ı, kteř́ı budou poslouchat st́ıžnosti/připomı́nky/nejasnosti student̊u a dále se pokuśı
je - ideálně efektivně - řešit.
Zvýšeńı povědomı́ o volbách - mysĺım, že se to obecně neděje, protože lidi nevid́ı, co/jak/proč se
měńı. Pokud SKAS nic nezmůže, proč existuje. Pokud reálně něco měnit jde, ať o tom lidi v́ı.
Zlepšeńı komunikace na sociálńıch śıt́ıch.

• Praktika - zase
Za velký úspěch můžeme považovat modernizaci praktik, spoč́ıvaj́ıćı v možnosti el. odevzdáváńı
referát̊u. Stále se ale nevyřešil dle mého zásadńı problém.
Při sńıžeńı počtu referát̊u, by se prý sńıžila i náročnost předmětu a kreditové ohodnoceńı by
neodpov́ıdalo. Lze tedy změnit sylabus a sńıžit počet kredit̊u, kdy zbytek by musel být doplněn
povinně volitelnými predměty? Nebo by se dal sńıžit počet měřených úloh. Dal by se navýšit
počet hodin na jedno meřeńı, kdy by si student sṕı̌se vyb́ıral úlohy, které jsou relevantńı pro
budoućı studium/zaj́ımavěǰśı. Nesńıžil by se tak počet hodin, naopak v rámci individuálněǰśıho
př́ıstupu jsem přesvědčena, že by si student v́ıce praktických věćı zapamatoval. Možnost komu-
nikace s opravuj́ıćım během zpracováńı ani psańı v angličtině by nevedly ke sńıžeńı kvality.
Na odevzdáváńı referátu je 14 dńı, jak se dá ale vyvarovat chyb, když každému vyučuj́ıćımu po
formálńı a stylistické stránce vad́ı něco jiného?

Nedělám si naděje, že se všeho podař́ı dosáhnout, ale má cenu to zkoušet.
Dı́k za pozornost, čus
Rozka (rozkax@gmail.com)
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